
 

 

                       Jaarverslag 2022 KBO Best 

In januari zijn we weer langzaam begonnen met de activiteiten op te starten. Het ging goed, al zaten 

we nog wel gedeeltelijk in een lock down. Half februari ging bijna alles los en ging het steeds beter, 

eind februari konden we weer carnaval vieren, eindelijk na twee jaar. We konden weer reizen en 

dagtochtjes organiseren, carnaval ging door en alles ging door, alleen jammer dat op zo korte termijn 

alleen het carnavalsontbijt nog niet kon doorgaan. 

Na twee jaar konden we weer genieten van de toneelvoorstelling van de “Jeugd van Vroeger”, van 24 

t/m 27 maart in het Tejaterke. Zij speelden het stuk “Kolder in de Polder” en dit was echt weer een 

succes. Voorzitter Paul Gondrie heeft toneelspeler Jan van Kuik mogen huldigen die al 25 jaar bij de 

Jeugd van Vroeger speelt.  

 

31 maart hebben we het lentefeest kunnen houden, hiervoor kon men de kaartjes van de 

kerstmiddag van 2021 omruilen en ook konden we weer gewoon de verkoop hiervan door laten 

gaan. We hadden een geslaagde middag, de zaal zat als vanouds weer goed vol. Petra Verheijen 

heette een ieder welkom en deelde mede dat enkele leden, waaronder onze voorzitter, niet 

aanwezig konden zijn wegens ziekte. Van onze Golden Girls waren er ook zieken maar zij zijn goed 

geholpen door leden van het bestuur.  Gezelligheid ten top, mede door het optreden van “Kuifje in 

Tibet. Iedereen en ook zeker Prinsenhof hartelijk dank hiervoor. 

Zaterdag 9 april 2022 vond het uitgestelde KerstProms concert plaats en dit was omgedoopt 

tot PaasProms. Op de legerplaats Oirschot werden de bezoekers getrakteerd op een concert 

van de fanfare “Bereden Wapens” met als gast soliste Marjolein Teepen. Onder leiding van 

dirigent Tom Koster was er een aantrekkelijk programma samengesteld. Vooraf werden de 

gasten onthaald met koffie/thee en in de pauze trakteerde de kazerne hierop. Na afloop was 

er nog een gezellig samenzijn met een hapje en een drankje. Het concert leverde een mooi 

bedrag op van € 3.500,-  voor het project GezondBest samen fit.  De organisatoren waren de 

seniorenraad Best met KBO Best en PVGE Best. Het volgende concert heeft plaatsgevonden 

op 17 december 2022 en bracht het mooie bedrag op van € 8.000,-. 

 

Op 14 april hebben we gelukkig weer als vanouds de ALV fysiek kunnen houden. Het aantal 

personen dat aanwezig was viel een beetje tegen. De voorzitter vertelde over het wel en 

wee van de KBO. 

De penningmeester, Paul Verheijen, lichtte uitgebreid de financiën toe en de secretaris, 

Willy Wouters, las het jaarverslag voor. Wil Vlemmix heeft een toelichting gegeven op het 

nieuwe beleidsplan van KBO Best voor de periode 2022-2026.  

Het was een gezellige vergadering met daarna nog muziek en sketches gebracht door Nico 

van de Wetering, dit alles onder het genot van een hapje en een drankje. 



Op 20 april heeft de KBO een activiteitenmarkt georganiseerd en dat was een succes, er was een 

grote opkomst. Het doel was om senioren kennis te laten maken met onze activiteiten. Onze 

burgemeester was hierbij ook aanwezig en vertelde dat hij prijs stelde op wat wij voor onze senioren 

doen. De sfeer was goed en de stemming was heel leuk. Ook hebben we drie deelnemers een mooie 

reischeque kunnen aanbieden die werd uitgereikt door de directeur van VDP reizen. De winnaars 

hadden een enquêteformulier ingevuld en daardoor deze cheque gewonnen. 

Enkele activiteiten hebben we dit jaar moeten sluiten, o.a. de kaartclub in het Trefpunt omdat er 

niemand op de oproep af komt. Dat is erg jammer want vóór corona liep dit bijzonder goed. 

Op 6 juli hebben we een etentje gehad met alle vrijwilligers van KBO Best bij Prinsenhof. Er was een 

grote opkomst waarbij de voorzitter een dankwoord uitsprak naar al onze vrijwilligers. Het was een 

geslaagde avond. 

Ook hebben we weer meegedaan aan de RABO Club Support Actie “Spek de Clubkas” wat een bedrag 

van € 576,- heeft opgebracht. Hartelijk dank dat u op ons heeft gestemd. We zullen hier zeker weer 

mooie activiteiten van gaan organiseren. 

Afgelopen jaar hebben we gelukkig weer veel activiteiten en reizen en dagtochten gehad, alle zijn 

goed verlopen, we zijn blij dat we dit allemaal hebben kunnen doen. 

Enkele reizen en dagtochten hebben geen doorgang kunnen vinden omdat er te weinig animo voor 

was. We zullen eens goed evalueren waar dit aan ligt. 

Het is ondoenlijk om hier van alle activiteiten en reizen verslag te doen en daarom verwijs ik u naar 

onze website www.kbobest.nl/prikbord Daar kunt u in alle “Prikborden” van het gehele jaar alle 

verslagen van de reizen en excursies nalezen. Misschien zijn er nog mensen die de “papieren” 

Prikbord hebben bewaard, zij kunnen de verschillende verslagen nog eens nalezen.  

Het bestuur bestond in 2022 uit de volgende leden: Paul Gondrie voorzitter, Willy Wouters 

secretaris, Paul Verheijen penningmeester, Wilma van Rulo Prikbord, website en reizen en excursies, 

Petra Verheijen evenementen coördinator, Wil Vlemmix pr en voorlichting en Ben de Klerk 

belangenbehartiger. Het bestuur is in totaal 11 keer bij elkaar gekomen. We zijn blij met de komst 

van Hennie Appel die onze clubactiviteiten sinds kort coördineert zodat Petra zich wat meer kan 

toeleggen op de evenementen. Onze voorzitter heeft de vergaderingen van KBO Brabant bijgewoond 

en de bijeenkomsten van het regionaal beraad Zuid-Oost Brabant. Namens de KBO zitten Ben de 

Klerk en Paul Gondrie in de seniorenraad en zij wonen dus ook daar de vergadering van bij. We 

proberen steeds meer de contacten te zoeken met onze zustervereniging de PVGE en zijn blij met 

ontmoetingsruimte het Trefpunt. 

 

 

 

Willy Wouters (secretaris) 
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